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Protokół nr XIII (13) z Sesji Rady Powiatu w Gołdapi 

w dniu 28 lutego 2025 r. 

 

w godz.1300-1433 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków 

1. Władysław Biłas 

2. Andrzej Ciołek 

3. Paweł Artur Czyż 

4. Jarosław Wiktor Dzienis 

5. Krzysztof Tomasz Kazaniecki 

6. Anna Anetta Kozioł 

7. Małgorzata Marianna Kuliś 

8. Piotr Mościński 

9. Piotr Rant 

10. Grażyna Barbara Senda 

11. Anna Staroszczuk 

12. Jarosław Walc 

13. Marzanna Marianna Wardziejewska 

14. Stanisław Wójtowicz 

15. Anna Zyborowicz 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował wszystkich uczestników sesji 

Rady Powiatu w Gołdapi, iż obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Przebywając na sali konferencyjnej podczas obrad, zgadzają  

się Państwo na publikację swojego wizerunku i głosu. Transmisja na żywo z obrad dostępna 

jest w sieci internetowej na portalu eSesja. 

 

Przywitał przybyłych na Sesję Radnych Rady Powiatu oraz przybyłych na sesję gości, sekretarz 

powiatu Annę Makowską, skarbnika powiatu Bożenę Radzewicz wraz z kadrą kierowniczą 

powiatu, dyrektorów powiatowych jednostek organizacyjnych, kierowników służb, inspekcji i 

straży oraz mieszkańców Powiatu Gołdapskiego i otworzył obrady XIII (13) Sesji Rady 

Powiatu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/. 
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Ad.2 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił proponowany porządek obrad 

/porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są jakieś uwagi do porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do kolejnego punktu. 

 

Ad.3 

Przewodniczący poinformował, iż protokół z XII (12) z Sesji Rady Powiatu został wyłożony 

do wglądu i przesłany drogą elektroniczną. Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają 

uzupełnienia bądź sprostowania do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeszedł do przegłosowania protokołów. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII (12) Sesji Rady Powiatu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Jarosław 

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Anna Anetta Kozioł, Anna Staroszczuk 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przedstawił informację Rady z prac Rady  

w okresie międzysesyjnym. Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował,  

że miał stały kontakt z kierownikami jednostek organizacyjnych powiatu, pracownikami 

Starostwa, a przede wszystkim Zarządem Powiatu oraz między innymi: 

-zajmował się sprawami bieżących Rady Powiatu,  
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-pracował nad porządkiem obrad dzisiejszej Sesji Rady Powiatu, 

-pełnił dyżur oraz była w stałym koncie z Biurem Rady, 

-przygotowywał propozycję założeń do ustanowienia grupy tematycznej komisji, pod roboczą 

nazwą Wody Powierzchniowe Powiatu Gołdapskiego. 

 

Ad.5 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił informację z działalności Zarządu Powiatu  

w zakresie międzysesyjnym oraz informację z wykonania uchwał Rady Powiatu /informacja  

w załączeniu- zał. nr 3 do protokołu/. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że: 

Zarząd Powiatu podjął uchwały w sprawie: 

a) przyznania dofinansowania projektów zgłoszonych w ramach Programu Współpracy 

Powiatu Gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust 3, ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2025; 

b) wydania opinii dla zadania pn. ,,Rozbudowa i przebudowa drogi gminnej we wsi 

Niedrzwica”; 

c) wydania opinii dla zadania pn. ,, Rozbudowa i przebudowa drogi gminnej we wsi Kowalki”; 

d) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Powiatu Gołdapskiego 

z zakresu prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach 

wpisanych do rejestru lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na 

terenie Powiatu Gołdapskiego, których realizację w roku 2025 wspiera Powiat Gołdapski; 

e) upoważnienia dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla jednostek samorządu 

terytorialnego - edycja 2025 finansowanego z Funduszu Solidarnościowego; 

f) upoważnienia do składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu Gołdapskiego w zakresie 

związanym z podpisaniem umowy o dofinansowanie projektu „Nowoczesne warsztaty  

w ZSZ w Gołdapi” FEWM.06.04-IZ.00-0036/24 w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2027, Priorytet 6: 

Edukacja i kompetencje EFS+, Działanie 6.4: Edukacja zawodowa; 

g) przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, składającej się z działki nr 214/2 o pow. 0,0035 ha, położonej  

w obrębie Zawady gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego; 

h) zmiany regulaminu organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi; 
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i) upoważnienia dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi do składania oświadczeń 

woli w imieniu Powiatu Gołdapskiego przy realizacji projektu „Aktywizacja zawodowa 

osób bezrobotnych w powiecie gołdapskim (III)” w ramach Działania 7.1 

programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027, 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej. 

Zarząd przyjął: 

a) informacją z działalności Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi w roku 2024; 

b) informacja z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi  

w roku 2024; 

c) informacją z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w roku 2024; 

d) informacją z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji 

Lokalnego Rynku Pracy w roku 2024; 

e) sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2024; 

f) plan naboru do szkół ponadpodstawowych na rok szkolny 2025/2026. 

Zarząd rozpatrzył wniosek w sprawie wygaszenia trwałego zarządu dla nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 214/2  

o pow. 0,0035 ha, położonej w obrębie Zawady gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność 

Powiatu Gołdapskiego. 

Zarząd omówił wyniki kontroli przeprowadzonych wg planu kontroli 2024 roku. 

Zarząd zatwierdził plan kontroli Zarządu Powiatu w Gołdapi na rok 2025 roku. 

Zarząd opracował projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

✓ przystąpienia Powiatu Gołdapskiego do realizacji projektu „Nowoczesne warsztaty  

w ZSZ w Gołdapi” numer FEWM.06.04-IZ.00-0036/24 w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2027, 

Priorytet 6: Edukacja i kompetencje EFS+, Działanie 6.4: Edukacja zawodowa; 

✓ udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Oleckiemu  

na dofinansowanie kosztów związanych z utrzymaniem portalu turystycznego Krainy 

EGO, Ełk- Gołdap- Olecko; 

✓ udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego 

na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w roku 2025; 

✓ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025- 2040; 
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✓ zmian budżetu powiatu w roku 2025. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że uczestniczył w następujących 

przedsięwzięciach: 

1. 5 lutego 2025 r. w podpisaniu aneksów do porozumień w sprawie nadzoru nad lasami 

niestanowiącymi własności Skarbu Państwa oraz w przekazaniu aktu mianowania  

na stopień nauczyciela mianowanego z Zespołu Placówek Edukacyjno- Wychowawczych 

w Gołdapi; 

2. 6 lutego 2025 r. wspólnie z Panią Prezes GoldMedica uczestniczyliśmy w spotkaniu 

dotyczącym nawiązania współpracy w ramach programu „Szpital Przyjazny Wojsku”  

w Warszawie; 

3. 10 lutego 2025 r. w oficjalnym przekazaniu umów na dofinansowanie zadań własnych 

organizatorów w zakresie przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej. Dzięki pozyskanemu dofinansowaniu w wysokości 646 640,28 zł z Funduszu 

Rozwoju Przewozów Autobusowych, lokalny transport publiczny w 2025 roku zyska 

nowe możliwości; 

4. 13 lutego 2025 r. Sekretarz Powiatu w zastępstwie uczestniczyła w rocznej odprawie  

w Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi; 

5. 18-21 lutego 2025 r. w wyjeździe Starostów z Województwa Warmińsko-Mazurskiego do 

Parlamentu Europejskiego i Domu Polski Wschodniej w Brukseli; 

6. 18 lutego 2025 r. Wicestarosta uczestniczyła w odprawie podsumowującej działania 

Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi w 2024 roku; 

7. 20 lutego 2025 r. Wicestarosta uczestniczyła w prelekcji oraz wernisażu wystawy 

„Królewiec – Albertyna – Kant”;  

8. 21 lutego 2025 r. Wicestarosta uczestniczyła w debacie społecznej „Porozmawiajmy  

o bezpieczeństwie – możesz mieć na nie wpływ” – Bezpieczny Senior; 

9. 26-27 lutego 2025 r. w spotkaniach z Panią Sylwią Jaskulską Wicemarszałkinią 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego, Marią Bąkowską Członkini Zarządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz wspólnie z Wicestarostą w Wyższych 

Kursach Obronnych w Olsztynie. 

10. 26 lutego 2025 r. uczestniczyłem w spotkaniu z Wicepremierem Władysławem 

Kosiniakiem- Kamyszem w 16 Brygadzie Zmotoryzowanej w Nidzicy. 
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Ad.6 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński przedstawił 

wnioski i opinie Komisji Stałych Rady /informacja w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński poinformował, że posiedzenie Komisji Stałych 

Rady Powiatu odbyło się w dniu 25 lutego br. Przewodniczący przedstawił opinie Komisji 

Stałych Rady Powiatu do materiałów będących przedmiotem posiedzenia dzisiejszej Sesji Rady 

Powiatu. Dodał, że Komisja wniosków nie wypracowała. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Stanisław Wójtowicz poinformował, że w dniu  

25 lutego 2025 odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gołdapi 

przedmiotem posiedzenia była informacja z zakresu wykorzystania środków na doskonalenie 

zawodowe nauczycieli w roku 2024. Komisja wniosków nie wypracowała. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono 

 

Przewodniczący przeszedł do realizacji następnego punktu.  

 

Ad.7 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Gołdapi Pan Sławomir Saniuk przedstawił 

informację z działalności Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi w roku 2024 /informacja  

w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Gołdapi Pan Sławomir Saniuk szczegółowo 

omówił informację z działalności Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi w roku 2024  

w postaci prezentacji multimedialnej. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

 

Radny Powiatu Pan Jarosław Walc powiedział, że wspomniano o tym, że liczba wakatów 

wzrosła do trzech.  Radny Powiatu Pan Jarosław Walc zapytał czy wynika to z odejścia  

na emeryturę, czy też z innych względów. Radny Powiatu Pan Jarosław Walc zapytał  

czy występują trudności w uzupełnianiu tych wakatów. 

 

Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Gołdapi Pan Sławomir Saniuk odpowiedział,  

że jest około teraz sześciu chętnych, którzy złożyli dokumenty, są opracowywani, także na 

bieżąco działania w celu uzupełnienia wakatów trwają. 

 

Radny Powiatu Pan Piotr Mościński powiedział, że kandydaci, którzy zgłaszają się do służby 

mają w jakimś stopniu niewspółmierne do wymagań służby zdolności fizyczne. Radny Powiatu 

Pan Piotr Mościński dodał, że Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

był na komisji i powiedział, że na sześciu kandydatów pierwszego etapu, czyli testu 

sprawnościowego, nie zaliczył żaden z kandydatów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant złożył podziękowania Komendantom  

oraz wszystkim policjantom Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi oraz pracowników,  

w imieniu Radnych Powiatu za pracę w ubiegłym roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi w roku 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Jarosław 

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (3) 
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Paweł Artur Czyż, Anna Anetta Kozioł, Anna Staroszczuk 

 

Ad.8 

Zastępca Komendanta Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Michał Herman 

przedstawił informację z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Gołdapi w roku 2024 /informacja w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu/. 

Zastępca Komendanta Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Michał Herman 

szczegółowo omówił informację z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Gołdapi w roku 2024 w postaci prezentacji multimedialnej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant zapytał czy są pytania do przedstawionej 

informacji. 

 

Radny Powiatu Pan Piotr Mościński powiedział, że w drużynie, która wygrała Mistrzostwo 

Województwa 99%, to są strażacy grający w Romincie, więc satysfakcja z wygranej  

leży po obu stronach. Radny Powiatu Pan Piotr Mościński powiedział, że od wielu lat Straż 

Pożarna, PSP i OSP, wśród opinii społecznej cieszy się największym zaufaniem. Radny 

Powiatu Pan Piotr Mościński dodał, że w nawiązaniu do działań powodziowych, należy 

wspomnieć, iż z ramienia Rządu, do koordynacji działań na terenach powodziowych,  

był skierowany Warmińsko-Mazurski Komendant Wojewódzki nadbrygadier Michał 

Kamieniecki. Radny Powiatu Pan Piotr Mościński powiedział, że w informacji, którą Pan 

Komendant przedstawiał na komisji, pojawił się wątek perspektywy włączenia do Krajowego 

Systemu Ratowniczo-Gaśniczego OSP Dunajek. Radny Powiatu Pan Piotr Mościński zapytał 

jak to wygląda w stosunku do rozporządzenia stosownego w tym zakresie. Radny Powiatu  

Pan Piotr Mościński powiedział, że biorąc pod uwagę mapę powiatu i plan operacyjny 

zabezpieczenia powiatu, który w strukturach dokumentacyjnych Straży Pożarnej funkcjonuje, 

znajduje się brak jeżeli chodzi o miejscowość Żabin i tamten teren. Radny Powiatu Pan Piotr 

Mościński  jakie perspektywy są przewidywane w tym zakresie. 

 

Zastępca Komendanta Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Michał Herman 

odpowiedział, że Gmina Gołdap, która posiada trzy jednostki, z których dwie są już włączone 

do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. Zastępca Komendanta Powiatowy 

Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Michał Herman powiedział, że dąży się do tego, 

żeby w danej gminie, co najmniej dwie jednostki OSP były włączone do Krajowego Systemu 
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Ratowniczo-Gaśniczego, co w roku ubiegłym 1 maja już zostało w powiecie spełnione, gdyż 

druga jednostka w gminie Banie Mazurskie została włączona. Zastępca Komendanta 

Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Michał Herman dodał, że jeżeli chodzi 

o włączenie kolejnej jednostki, to też to będzie obwarowane takim większym, mocniejszym 

uzasadnieniem do tego wszystkiego i musi być też poparte rozmowami, w tym przypadku  

z Panem Burmistrzem, z Panem Komendantem, bo wszystko rozpoczyna też podpisanie 

porozumienia takiego trójstronnego. Zastępca Komendanta Powiatowy Państwowej Straży 

Pożarnej w Gołdapi Pan Michał Herman poinformował, że jeżeli chodzi OSP Dunajek,  

to biorąc pod uwagę te kryteria, które muszą zostać spełnione, czyli liczebność, wyszkolenie, 

wyposażenie, posiadany sprzęt łączności, sprzęt alarmowania, to te kryteria są spełnione. 

Zastępca Komendanta Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Michał Herman 

dodał, że teraz jest tendencja taka, żeby jednostki raczej włączać do Krajowego Systemu,  

niż wyłączać, ale do każdego przypadku należy podejść indywidualnie. Zastępca Komendanta 

Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Michał Herman poinformował,  

że jeżeli chodzi o priorytety operacyjne, to jak najbardziej, aby zniwelować te braki,  

na tej mapie operacyjnej naszego powiatu i jak najbardziej zasadne byłoby włączenie jednostki 

OSP Żabin. Ta jednostka pojawiała się wcześniej w planach budowy, w planach rozwoju sieci 

Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. Zastępca Komendanta Powiatowy Państwowej 

Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Michał Herman dodał, że musi też się pojawić chęć druhów, 

aktywizacja zawodowa, uzupełnianie tego sprzętu i tego wyszkolenia.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że jednostka OSP Dunajek jest w planach włączenia 

do KSRG, natomiast jest też zagrożenie w postaci odległości OSP Grabowo, ze względu  

na lokalizację obok tej trasy, drogi wojewódzkiej i bliskość położenia z OSP Dunajek.  

 

Radny Powiatu Pan Andrzej Ciołek powiedział, że chciałby podziękować za współpracę  

z Państwową Strażą Pożarną, ponieważ na przestrzeni tych kilku lat, kiedy jest Prezesem,  

to jest chyba najwyższa aktywność ochotników, jeżeli chodzi o kwestię udziału w akcjach 

ratowniczo-gaśniczych. Ponad 40%, plus 16% działań wspólnych, to pokazuje jak dużą siłą  

i jak dużym wspomożeniem OSP jest dla Państwowej Straży Pożarnej. Radny Powiatu  

Pan Andrzej Ciołek powiedział, że nie mógł uczestniczyć w podsumowaniu rocznym, ale 

chciałby przekazać wszystkim strażakom zawodowym ukłony za to współdziałanie. Radny 

Powiatu Pan Andrzej Ciołek powiedział, że gratulacje się należą również mieszkańcom gminy 

Gołdap, która za frekwencję otrzymała ten bon w postaci  miliona złotych. Jest to duży zastrzyk 
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pieniędzy dla jednostek, usytuowanych w gminie Gołdap i dawno nie było takiego bogatego  

do doposażenia, ale to pokazuje aktywność społeczną oraz potrzebę podniesienia 

bezpieczeństwa w całym powiecie. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że na chwilę obecną jednostki OSP z terytorium 

gminy Gołdap, z bonu tego frekwencyjnego dostały 500 tys. zł. Pozostałe 500 tys. zł, ma zostać 

wykorzystane na termomodernizację w jednostkach Ochotniczych Straży Pożarnych.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant przeprowadził głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Gołdapi w roku 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Jarosław 

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Anna Anetta Kozioł, Anna Staroszczuk 

 

Ad.9 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński przedstawił 

informację z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w roku 2024 /informacja  

w załączeniu- zał. nr 7 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński szczegółowo 

omówił informację z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w roku 2024. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w roku 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Jarosław 

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Anna Anetta Kozioł, Anna Staroszczuk 

 

Ad.10 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński przedstawił 

informację z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji 

Lokalnego Rynku Pracy w roku 2024 /informacja w załączeniu- zał. nr 8 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński poinformował,  

że program ten wynika z obowiązku ustawowego, nałożony art. 9 ust. 1 pkt 1 ustawy o promocji 

zatrudnienia w instytucjach rynku pracy. Program na lata 2024-2030, został przyjęty przez 

Wysoką Radę w poprzedniej kadencji w lutym zeszłego roku. Zawiera on 7 głównych celów, 

kilkanaście celów szczegółowych. Ja może tylko odczytam te cele, które były realizowane. 

Zwiększenie możliwości zatrudnienia osób bezrobotnych, wzrost liczby przedsiębiorstw 

zdolnych do funkcjonowania na rynku miejsc pracy, tworzenie warunków do rozwoju zasobów 

ludzkich, wyrównywanie szans na rynku pracy i aktywne włączenie, pozyskanie środków 

finansowych na aktywizację bezrobotnych poszukujących pracy i pracujących, wspieranie 

działań na rzecz wzrostu mobilności zawodowej i przestrzennej mieszkańców powiatu 

gołdapskiego oraz profesjonalny i nowoczesny urząd, zwiększenie efektywności oraz jakości 

świadczonych usług. Wydaje mi się, że te wszystkie cele były realizowane 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej informacji.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia  

oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy w roku 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Jarosław 

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Anna Anetta Kozioł, Anna Staroszczuk 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant podziękował Panu Dyrektorowi oraz wszystkim 

pracownikom Powiatowego Urzędu Pracy za wkład, który wnieśli w roku 2024  

w funkcjonowanie Urzędu Pracy. 

 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Pan Wojciech Hołdyński również podziękował  

za zeszłoroczną współpracę oraz za wspieranie działań Urzędu Pracy. 

 

Ad.11 

Główny Specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła 

sprawozdania z realizacji „Programu współpracy powiatu gołdapskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie za rok 2024 /sprawozdanie w załączeniu- zał. nr 9 do protokołu/. 

Główny Specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz 

poinformowała, że program współpracy dzieli się na działania finansowe i pozafinansowe. 

Szczególnie skupiamy się na działaniach finansowych. Jest to ogłoszenie konkursu ofert dla 

organizacji pozarządowych. W ramach tego konkursu, w 2024 roku wpłynęło 13 ofert. Te 13 

ofert wnioskowały o kwotę 76642 zł. Na program współpracy w 2024 roku, było przeznaczone 

45000 zł. W tym roku jest 60000 zł. 13 ofert zostało poddanych dla Komisji Konkursowej do 

oceny, oceny formalnej i merytorycznej. Po ocenie formalnej, jedna oferta odpadła, tylko 

dlatego, że wnioskowała w priorytecie, którego nie miała w celach statutowych swojej 

organizacji i jedna organizacja po ocenie merytorycznej nie otrzymała środków, bo po prostu 
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tych środków zabrakło. W związku z tym, Komisja Konkursowa po analizie budżetów, 

możliwości wykonania zadań, zaproponowała dla Zarządu przyznanie dofinansowania  

dla 11 organizacji. 11 organizacji otrzymało dofinansowanie. Zarząd Powiatu podpisał umowy 

i 11 podmiotów zrealizowało swoje zadania na kwotę 149968,98 zł. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Radny Powiatu Pan Jarosław Walc powiedział, że zostało wspomniane o tym, że w ubiegłym 

roku kwota dla organizacji pozarządowych wynosiła 45000. Radny Powiatu Pan Jarosław Walc 

zapytał czy w bieżącym roku konkurs jest już rozstrzygnięty. 

 

Główny Specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz 

odpowiedziała, że tak. 

 

Radny Powiatu Pan Jarosław Walc powiedział, że stanowi to ponad 30%. Radny Powiatu  

Pan Jarosław Walc dodał, że że ta kwota 45000, w tej wysokości występowała przez ostatnie 

chyba 10 czy 12 lat, jak pamiętam, od 2012 roku i dodał, że dobrze się stało, że w końcu  

ta kwota została podniesiona i można więcej przeznaczyć pieniędzy dla organizacji 

pozarządowych. 

 

Główny Specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, 

że należy podziękować radnym, że ta kwota została zwiększona na ten rok, dlatego że od wielu 

lat była taka prośba i w tym roku można było rozdysponować 60000 złotych. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy powiatu gołdapskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Jarosław Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (1) 

Grażyna Barbara Senda 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Anna Anetta Kozioł, Anna Staroszczuk 

 

Ad.12a 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła uchwałę Rady Powiatu  

w sprawie przystąpienia Powiatu Gołdapskiego do realizacji projektu „Nowoczesne warsztaty 

w ZSZ w Gołdapi” numer FEWM.06.04-IZ.00-0036/24 w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2027, Priorytet 6: 

Edukacja i kompetencje EFS+, Działanie 6.4: Edukacja zawodowa /uchwała Rady Powiatu  

w załączeniu- zał. nr 10 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że zaplanowany jest 

szereg działań na rzecz młodzieży w Technikum i w Szkole Branżowej w Zespole Szkół 

Zawodowych. Cały projekt realizowany będzie w okresie od 1 maja 2025 roku do 30 września 

roku 2026. Cała kwota tego projektu, to blisko 850000, z czego dofinansowanie ze środków 

zewnętrznych, wyniesie prawie 765000 zł. Wszystkie działania mają poprawić ofertę 

edukacyjną szkoły. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia Powiatu Gołdapskiego do realizacji projektu „Nowoczesne warsztaty w ZSZ  

w Gołdapi” numer FEWM.06.04-IZ.00-0036/24 w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2027, Priorytet 6: 

Edukacja i kompetencje EFS+, Działanie 6.4: Edukacja zawodowa; 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Jarosław 

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Anna Anetta Kozioł, Anna Staroszczuk 

 

Ad.12b 

Starosta Gołdapski Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Oleckiemu  

na dofinansowanie kosztów związanych z utrzymaniem portalu turystycznego Krainy EGO, 

Ełk- Gołdap – Olecko /uchwała Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 11 do protokołu/. 

Starosta Gołdapski Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że Powiat Olecki, działając  

w imieniu naszego Powiatu, prowadzi Portal Turystyczny Krainy EGO Ełk Gołdap Olecko. 

Środki potrzebne na przekazanie tej dotacji, to jest 5327,67 zł. zostały zabezpieczone uchwałą 

budżetową, naszą numer XI/48/24. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Oleckiemu  

na dofinansowanie kosztów związanych z utrzymaniem portalu turystycznego Krainy EGO, 

Ełk- Gołdap- Olecko; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Jarosław 

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Anna Anetta Kozioł, Anna Staroszczuk 

 

Ad.12c 

Starosta Gołdapski Pan Krzysztof Kazaniecki przedstawił uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego  

na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w roku 2025 /uchwała Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 12 

do protokołu/. 

Starosta Gołdapski Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że Marszałek Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego wystąpił do powiatu o zabezpieczenie 1970 złotych. Zostały te środki 

zabezpieczone również tą samą uchwałą, czyli XI/48/24. Jest to 1970 złotych.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego  

na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w roku 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Jarosław Walc, Marzanna Marianna 

Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

PRZECIW (1) 

Grażyna Barbara Senda 
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NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Anna Anetta Kozioł, Anna Staroszczuk 

 

Ad.12d 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025- 2040 /uchwała Rady Powiatu w załączeniu- 

zał. nr 13 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że projekt uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2040, został opracowany w oparciu  

o zmiany również budżetowe. Jest spójny w zakresie dochodów, wydatków, rozchodów, 

przychodów. Szanowni Państwo, istotne zmiany, jakie zostały wprowadzone do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej, dotyczą załącznika głównie wykaz przedsięwzięć, gdzie zostały 

zaktualizowane poszczególne projekty, realizowane w ramach środków europejskich. Dotyczy 

to wsparcia Pieczy Zastępczej w Powiecie Gołdapskim, rozwoju e-usług publicznych  

w Powiecie Gołdapskim, jak również został wprowadzony nowy projekt, Nowoczesne 

Warsztaty w Zespole Szkół Zawodowych w Gołdapi. Główna zmiana, jaka jest wprowadzana 

również do wykazu przedsięwzięć, dotyczy wprowadzenia limitów dla dwóch zadań. Dotyczy 

to dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1734 N, Banie Mazurskie -

Grodzisko o długości około 9,4 km. Jak również dokumentację projektową, na przebudowę 

drogi powiatowej nr 1792 N, na odcinku od miejscowości Górne do miejscowości Zawiszyn,  

o długości 8 km. Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz dodała, że zmiany podyktowane 

są przeprowadzeniem wstępnych konsultacji z projektantami. Na etapie szacowania wartości 

zamówienia, wskazały na wydłużony czas procedury administracyjnej, związanej z uzyskaniem 

pozwolenia na budowę. Całkowity czas realizacji tych zadań, wraz z uzyskaniem pozwoleń  

na budowę, szacuje się na okres około jednego roku. W związku z powyższym, zaleca  

się wprowadzenie tych przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Umożliwi  

to rozpoczęcie procedury przetargowej, jak również podpisanie umów. Wieloletnia Prognoza 

Finansowa odzwierciedla aktualny stan budżetu Powiatu Gołdapskiego oraz spełnia warunek  

z art. 243 ustawy o finansach publicznych. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że w dniu dzisiejszym jeszcze raz rozmawiał na temat 

skróconego okresu z Panią Dyrektor z Urzędu Dróg Powiatowych i sytuacja na chwilę obecną 

wygląda tak, że ten skrócony okres najprawdopodobniej nie wyjdzie. Pani Dyrektor zrobiła 

szersze rozeznanie z poszczególnymi firmami na temat uzyskania pozwolenia, na budowę, 
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opinii środowiskowych, i tak dalej. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował,  

że najprawdopodobniej takiej możliwości nie będzie w zastosowaniu tego, ze względu  

na to, że fizycznie w terminach tych powiat nie będzie w stanie się zmieścić. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025- 2040; 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Jarosław 

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Anna Anetta Kozioł, Anna Staroszczuk 

 

Ad.12e 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła uchwałę Rady Powiatu w sprawie 

zmian budżetu powiatu w roku 2025 /uchwała Rady Powiatu w załączeniu- zał. nr 14 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że stronie dochodowej 

dostosowano klasyfikację budżetową dotyczącą subwencji ogólnej dla JST. Zaktualizowane 

zostały dochody, jeżeli chodzi o projekty unijne, dotyczy rozwoju e-usług publicznych  

w Powiecie Gołdapskim. Wprowadzono dochody w związku z przystąpieniem do realizacji 

projektu Nowoczesne Warsztaty w Zespole Szkół Zawodowych w Gołdapi. Dostosowano 

również dochody, zgodnie z przyjętymi decyzjami od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, 

dotyczy Funduszu Pomocy na rzecz pomocy obywatelom Ukrainy, jak również dofinansowania 

wynagrodzeń pracowników jednostek organizacyjnych pomocy społecznej, w postaci dodatku 

motywacyjnego na lata 2024-2027, środki dedykowane do Planu Finansowego Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie. Podobnie, pozyskano środki zgodnie z decyzją Wojewody 

Warmińsko-Mazurskiego na realizację Programu korekcyjno-edukacyjnego dla osób 

stosujących przemoc domową. Podobnie, również środki dedykowane do tej jednostki,  

na finansowanie systemu teleinformatycznego pod nazwą POMOST. Kolejne zadanie,  
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to dofinansowanie wynagrodzeń rodzin zastępczych zawodowych i prowadzących Rodzinne 

Domy Dziecka na lata 2024-2027 w roku 2025. Pozyskano również środki w ramach środków 

Funduszu Pracy na dofinansowanie wynagrodzeń pracowników Powiatowego Urzędu Pracy  

w Gołdapi. W Zespole Placówek Edukacyjno-Wychowawczych, zostały wypracowane 

dochody w ramach programu Pajacyk. W Zespole Szkół Zawodowych, proponuje  

się zwiększenie dochodów w związku z refundacją kosztów pośrednich w ramach 

realizowanego projektu unijnego. W Starostwie Finansowym, ponadto po stronie wydatkowej 

zabezpieczono środki na koszty związane ze zmianą obsługi bankowej Powiatu Gołdapskiego, 

również na oszacowanie wartości zatrzymanego pojazdu. Następnie proponuje się zwiększenie 

15000 zł na zakup pomostu pływającego, do cumowania łodzi patrolowej. Rozwiązano 

częściowo rezerwę na wydatki celowe, zgodnie z postanowieniami Zarządu Powiatu. 

Przekazano również środki na doskonalenie zawodowe dla nauczycieli, do poszczególnych 

jednostek oświatowych. Zabezpieczono środki na rozliczenie dotacji otrzymanej z MEN,  

na realizację przedsięwzięcia pod nazwą Podróże z Klasą. W Powiatowym Centrum Pomocy 

Rodzinie, po stronie wydatkowej również przeniesiono środki, w ramach projektu unijnego,  

na zakup samochodu osobowego. Środki nie zostały wykorzystane w roku 2024. Ponadto, jak 

już wspominałam przy Wieloletniej Prognozie Finansowej, w planie finansowym Zarządu Dróg 

Powiatowych, po stronie wydatkowej zdejmujemy środki w wysokości 900000 zł. Będą  

to środki wydatkowane w roku 2026 na dokumentację projektową przebudowy dróg, o których 

wspomniałam. Do uzasadnienia jest dołączony integralny projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu na rok 2025. Zwiększa się plan dochodów budżetu Powiatu o kwotę 1122326,56 zł. 

Zaś wydatki, zwiększa się plan wydatków o kwotę 229627,40 zł. 

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi o przedstawionej uchwały Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu powiatu w roku 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Władysław Biłas, Andrzej Ciołek, Jarosław Wiktor Dzienis, Krzysztof Tomasz Kazaniecki, 

Małgorzata Marianna Kuliś, Piotr Mościński, Piotr Rant, Grażyna Barbara Senda, Jarosław 

Walc, Marzanna Marianna Wardziejewska, Stanisław Wójtowicz, Anna Zyborowicz 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Artur Czyż, Anna Anetta Kozioł, Anna Staroszczuk 

 

Ad.13 

Interpelacje Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad.14 

Radna Powiatu Pani Grażyna Senda  powiedziała, że Ministerstwo Spraw Wewnętrznych  

i Administracji szkoli Starostów z przyjmowania imigrantów z Syrii i są to obowiązkowe 

ćwiczenia Starostów, zadaniem ponoć jest logistyczne rozpracowanie sytuacji, w której każdy 

Powiat ma przyjąć około 200 imigrantów, w tym imigrantów z Syrii. Radna Powiatu Pani 

Grażyna Senda  dodała, że rośnie niepokój w społeczeństwie. Radna Powiatu Pani Grażyna 

Senda  zapytała jak ta sytuacja wygląda w powiecie gołdapskim, czy szykuje się do przyjęcia 

tych imigrantów i czy Pan Starosta był lub planuje być na takim szkoleniu. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że ani takie szkolenie dla Starosty Powiatu 

Gołdapskiego, ani takie prace nad przyjmowaniem żadnych uchodźców nie są w chwili obecnej 

procedowane, żadne takie pismo nie wpłynęło do Starostwa. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

dodał, że o wszystkich szkoleniach dla poszczególnych Starostów dostaje się od Wojewody, 

czy też od wyższych instytucji. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział,  

że w najbliższym czasie będzie uczestniczył, w czterodniowym kursie wyjazdowym dla osób 

zarządzających w czasach kryzysu i dodał, że to jedyne znane mu szkolenie na ten czas.  

 

Ad.15 

Wnioski i oświadczenia Radnych nie zgłoszono. 

 

Ad.16 

Odpowiedzi na zgłoszone zapytania, interpelacje i wnioski Radnych nie zgłoszono. 
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Ad.17 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski Komisji Rady Powiatu nie zgłoszono. 

Ad.18 

Radny Powiatu Pan Jarosław Walc powiedział, że na ostatniej sesji Pani Prezes Goldmedica 

wspominała, że na początku lutego spotyka się z małżeństwem lekarzy, którzy  

są zainteresowani zatrudnieniem w Gołdapi w spółce GoldMedica. Radny Powiatu  

Pan Jarosław Walc zapytał czy Pan Starosta zna tą sprawę i jak ona obecnie wygląda. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że tak i jest to dwójka mieszkańców Ukrainy. 

Dla jednego z nich zostało zrobilione tłumaczenie dyplomu, ubiegał się o nostryfikację  

tego dyplomu. Sprawa została załatwiona bardzo szybko, bo w półtorej dnia ta nostryfikacja 

nastąpiła. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że trzeba również zrobić nostryfikację  

dla lekarza dermatologa, żeby mógł wykonywać zawód oraz, żeby ten dermatolog prowadził 

również poradnie w Gołdapi. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że nie ma informacji 

czy ci lekarze już fizycznie mieszkają, ale będą przyjmować w spółce Goldmedica. 

 

Radny Powiatu Pan Jarosław Walc zapytał czy wyrazili chęć zatrudnienia i czy podpiszą 

umowę. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że chęć zatrudnienia było wyrażona,  

tak jak wcześniej powiedziała Pani Prezes. 

 

Radny Powiatu Pan Piotr Mościński powiedział, że sprawa dermatologa jest mu znana, 

ponieważ we współpracy z Panią Prezes, lekarz, który pozdawał wszelkie egzaminy, nie mógł 

sam prowadzić działalności, więc potrzebny był tak zwany, opiekun w tym zakresie i takiego 

opiekuna udało się znaleźć. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że jest oczekiwanie na akredytację  

przez Ministerstwo Zdrowia. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że wraz z Panem Starostą czeka  

na zgłoszenia do pracy w tej komisji dotyczącej wód powierzchniowych Powiatu 

Gołdapskiego. Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant poinformował, że jutro o godzinie 

12:00 jest uroczystość na Placu Zwycięstwa czyli wspomnienie Żołnierzy Wyklętych. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant dodał, że Biblioteka Publiczna w Gołdapi 

serdecznie zaprasza wszystkich radnych Rady Powiatu w Gołdapi na wernisaż wystawy 

Krawaty Pana Profesora, 10 marca, godzina 17:00, Biblioteka Publiczna w Gołdapi,  

ul. Partyzantów 31, sala numer 2. 

 

Radny Powiatu Pan Piotr Mościński poinformował, że 16 lutego, odbywała się we 

Władysławowie pierwsza runda Klubowego Pucharu Polski w pływaniu. Radny Powiatu Pan 

Piotr Mościński dodał, że Gołdapskie Pioruny tradycyjnie odniosły duży sukces i zdobyli pięć 

złotych medali, trzy srebrne, jeden brązowy. Radny Powiatu Pan Piotr Mościński powiedział, 

że UKS Jaćwingowie Gołdap, 13-16 lutego wygrały Międzynarodowy Turniej Piłki Ręcznej w 

Winnicy, w dwóch kategoriach zajęły drugie miejsca. Radny Powiatu Pan Piotr Mościński 

poinformował, że w dniach 22-23 luty, odbył się tzw. Turniej Kadrowy na Litwie w obsadzie 

międzynarodowej. W kadrze województwa piłki ręcznej, znalazło się 10 dziewczyn 

reprezentujących UKS Jaćwingowie Gołdap, które turniej dziewczyny wygrały. Rocznik 2015, 

czyli najmłodsze dziewczyny, wygrały Wiosenny Turniej Piłki Ręcznej w Winnicy. Radny 

Powiatu Pan Piotr Mościński poinformował, że w trakcie przygotowań do nowego sezonu, 

znajduje się 4-ligowa Rominta Gołdap. Na pięć dotychczas rozegranych sparingów, czyli gier 

kontrolnych, wygranych było cztery i jedna przegrana. Jutro Rominta uda się do Suwałk  

na kolejny sparing, a pierwszy mecz zagra 8 marca na wyjeździe w Olsztynie, drugi również 

na wyjeździe, a 22 marca w Gołdapi. 

 

Przewodniczący Rady Pan Piotr Rant podziękował szystkim młodym sportowcom, wszystkim 

sportowcom, którzy reprezentowali powiat, we wszystkich tych zawodach, które radny  

Pan Piotr Mościński wymienił. 

 

Ad.20 

Głos wolnego nie zgłoszonego. 

 

Ad.21 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant podziękował za pracę i zamknął obrady XIII 

(13) Sesji Rady Powiatu. 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 22 stron kolejno ponumerowanych.                               Przewodniczący  

Rady Powiatu w Gołdapi  
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                                                                                                         Piotr Rant 
Protokołowała: Monika Bruszewska, 28.02.2025 r. 


